
Campus Diemen Zuid 

Op 7 december ontvingen wij van het College van B&W de antwoorden op onze schriftelijke 
vragen over de 3e fase Campus Diemen Zuid. Naar aanleiding van deze antwoorden hebben 
wij de volgende vragen.

Door de hoge huurprijzen voor de kleine appartementen, (zo’n 1.300 euro inclusief 
servicekosten voor 50 vierkante meter) lijken er steeds meer expats en buitenlandse studenten 
te komen wonen in de gebouwen Ourdomain en Ourcampus. Engels is inmiddels de 
dominante voertaal. Voor de meeste net afgestudeerde Nederlandse young professionals lijkt 
de hoge huurprijs in combinatie met het tijdelijke huurcontract inmiddels een te grote 
barrière. Dit terwijl de intentie indertijd ook was om de net afgestudeerde young professional 
(eerder woonachtig in een studentenwoning op de Campus) een tijdelijke alternatieve 
woonruimte in de directe omgeving te bieden.

1. In hoeverre onderschrijft het College deze ontwikkeling?

2. Indien het College een dergelijke ontwikkeling onderschrijft, ziet het College 
deze ontwikkeling als onwenselijk? En zo ja, ziet het College kans deze 
ontwikkeling tot staan te brengen? Hoe gaat u dit dan doen?

3. Klopt het dat MBO-studenten geen studentenwoning kunnen huren op de 
Campus en evenmin een appartement in een van de gebouwen Ourdomain en 
Ourcampus? Vindt u dit wenselijk? Zo ja waarom? En zo nee, hoe ziet u 
mogelijkheden om dit beleid aan te passen?

In de bovengenoemde antwoorden zoals op 7 december ontvangen stelde het College dat de 
Campus niet exclusief voor jongeren is en dat er sprake zal zijn van de realisatie op de 
Campus van betaalbare woningen zonder tijdelijke contracten voor senioren en andere 
doelgroepen.  

4. Jong volwassenen die nu wonen in Ourdomain of Ourcampus hebben tijdelijke 
huurcontracten afhankelijk van hun leeftijd voor slechts 2 dan wel 5 jaar. Bij 
afloop van hun contract zullen zij opnieuw moeten uitzien naar een woning. Dat 
is vaak een erg vervelende en stressvolle situatie. Is het volgens het College 
denkbaar c.q. wenselijk dat zij als doelgroep voorrang krijgen bij de toewijzing 
van de hierboven bedoelde betaalbare woningen?

Wij zijn benieuwd naar de reactie van het College.

Met vriendelijke groet,

Johan Jägers, namens de fractie van de VVD


